

Date: 6th April 2020
Ref: KC/ER/04/2020/17

التاريخ: 6 ابريل 2020
المرجع: KC/ER/04/2020/17

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Executive Vice President, Chief
Operations Officer (COO)
Head of Operation Division
Dubai Financial Market
P.O. Box 9700 Dubai, UAE

السيد/ حسن عبدالرحمن السركال المحترم
نائب رئيس تنفيذي
رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
ص. ب 9700 دبي، إ.ع.م

After Greeting,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Postponement of Dubai
Investments PJSC ("the
Company") Annual General
Assembly Meeting (" A G M")

الموضوع: تأجيل موعد اجتماع الجمعية العمومية
السنوي لشركة دبي للاستثمار ش.م.ع
(الشركة)

In view of the preventive measures taken by the UAE Government and the current situation in the UAE to stop spread of Coronavirus (COVID-19), and in line with the letter issued by Securities and Commodities Authority ("SCA") dated 2nd April 2020 allowing public joint stock companies to hold its Annual General Meeting (AGM) during the first six months of the year (by 30th of June 2020), Dubai Investments PJSC, as part of our commitment towards maintaining the health and safety of all stakeholders, wish to notify the Company's shareholders that the AGM scheduled to be held on Monday 13th April 2020 at 04:30 P.M, is being postponed until further notice.

بالنظر الى الإجراءات الوقائية التي اتخذتها حكومة دولة الإمارات العربية المتحدة والظروف الحالية في الدولة لوقف انتشار فيروس كورونا المستجد (COVID-19) وتماشياً مع الكتاب الصادر عن هيئة الأوراق المالية والسلع بتاريخ 2 ابريل 2020 بخصوص السماح للشركات المساهمة العامة بعقد اجتماعات الجمعية العمومية السنوية خلال الأشهر الستة الأولى من العام (حتى 30 يونيو 2020) ، شركة دبي للاستثمار ، كجزء من التزامنا بالحفاظ على صحة وسلامة اصحاب العلاقة، نود اعلام مساهمي الشركة بأن اجتماع الجمعية العمومية السنوي المقرر عقده في يوم الاثنين الموافق 13 أبريل 2020 في تمام الساعة 4:30 عصراً ، سيتم تأجيله حتى إشعار آخر.

Once the current situation improves, and the Company's Board of Directors meet to decide on a new date, we will provide the Company's shareholders with the details of the new date of the AGM and other related processes after obtaining the necessary

وفور تحسن الوضع الحالي، سيقوم مجلس الادارة بالانعقاد لاتخاذ قرار بهذا الشأن وتحديد موعد جديد لاجتماع الجمعية العمومية السنوي، وسنقوم بتزويد مساهمي الشركة بتفاصيل تاريخ اجتماع الجمعية العمومية السنوي الجديد والأمور الأخرى ذات الصلة بعد الحصول على

approvals from SCA which will be within the timeframe specified in SCA's letter. Notice for nomination of candidates for the Board of Directors of the Company will also be published.

Please note that there will be no amendments to the AGM agenda items approved by SCA on 22nd March 2020.

We would also like to draw the attention of the Company's shareholders that we will notify them of the updated invitation by SMS, e-mail and other electronic means as directed by SCA.

Yours faithfully,
For Dubai Investments PJSC



خالد جاسم بن كلبان
العضو المنتدب وكبير المسؤولين التنفيذيين
Khalid Jassim Bin Kalban
Managing Director & CEO

Cc. Securities and Commodities Authority

نسخة الى: هيئة الأوراق المالية والسلع

